

COMPANY NEWS

Consolidated Results of National Gas Company (SAOG) for the Quarter Ended 31 March 2022

National Gas Company (SAOG), is pleased to disclose the summarized consolidated results for the quarter ended on 31 March 2022.

Values in
RO

Particulars	March 31, 2022		March 31, 2021	
	Group (Unaudited)	Parent (Unaudited)	Group (Unaudited)	Parent (Unaudited)
Total Income *	26,067,367	2,600,151	20,316,324	2,827,977
Total Expenses**	(26,049,088)	(2,383,061)	(20,240,696)	(2,604,989)
Profits Before Tax	18,279	217,090	75,628	222,988
Total Tax	(101,785)	(24,684)	(109,296)	(29,254)
Net Profit After Income Tax	(83,506)	192,406	(33,668)	193,734
Non-Controlling Interests ***	80,805	-	43,433	-
Attributable to Equity Holders of National Gas Co. :				
Net Profit after tax	(164,311)	192,406	(77,101)	193,734
Earning Per Share EPS (Baizes)	(0.002)	0.002	(0.001)	0.002
Net Assets	18,549,762	16,880,572	20,274,537	16,866,901
Net Assets Value Per Share	0.218	0.199	0.239	0.198



* The company has recognised a profit of OMR 332,000 on the sale of its investment (51% shareholding) in the joint venture operation, Unigaz LLC Oman, which the Company has chosen to divest from. The profits are recognised after signing the definitive agreement and passing Board Resolutions by both parties. The final legal formalities of the transfer of shares are expected to conclude in Q2 2022.

** Total Expenses of Parent include Finance cost of RO 109,106 CY (RO 89,819 PY), on account of the limits utilization majorly for furtherance the group company activities.

*** Non-controlling Interests represent profit / loss not attributable to the equity holders of National Gas Company.

The company is in the process of finalizing the documentation for the disinvestment of its 60% shareholding in its Indian subsidiary (NGC Energy India Pvt. Ltd.) at the premium of USD 3,500,000 (RO 1,347,500) over and above its total investment in the subsidiary. The share transfer process is expected to be completed in the next 2-3 months. The profit recognition on the transaction would be made once the definitive agreements are executed by both parties.

Previous year figures have been re-grouped as per the current groupings.

For National Gas Company SAOG



Nalin Kumar Chandna
Chief Executive Officer



النتائج المجمعة لشركة الغاز الوطنية (ش.م.ع.ع) للربع المنتهي في 31 مارس 2022:
الارقام بالريال العماني.

31 مارس 2021		31 مارس 2022		التفاصيل
الام (غير مدققه)	المجموعة (غير مدققه)	الام (غير مدققه)	المجموعة (غير مدققه)	
2,827,977	20,316,324	2,600,151	26,067,367	مجمّل الدخل *
(2,604,989)	(20,240,696)	(2,383,061)	(26,049,088)	مجمّل المصاريف *
222,988	75,628	217,090	18,279	الربح قبل الضريبة
(29,254)	(109,296)	(24,684)	(101,785)	مجموع الضريبة
193,734	(33,668)	192,406	(83,506)	صافي الربح بعد ضريبة الدخل
-	43,433	-	80,805	حقوق الأقلية **

المنسوب إلى مساهمي شركة الغاز الوطنية ش م ع:

193,734	(77,101)	192,406	(164,311)	صافي الربح بعد الضريبة
0.002	(0.001)	0.002	(0.002)	العائد لكل سهم (بيسة) ***
16,866,901	20,274,537	16,880,572	18,549,762	صافي الأصول
0.198	0.239	0.199	0.218	صافي قيمة الأصول للسهم الواحد

* حققت الشركة ربحاً قدره 332,000 ريال عماني من بيع حصصها (51٪) بشركة يونيغاز ش.م.م، والتي اختارت الشركة التنازل عنها. سيتم الإفصاح بالأرباح بعد توقيع الاتفاقية النهائية وتوقيع قرارات مجلس الإدارة من قبل الطرفين. حيث انه من المتوقع أن تنتهي الإجراءات القانونية النهائية لنقل الأسهم في الربع الثاني من عام 2022.

** إجمالي مصروفات الشركة الأم تشمل تكلفة تمويل بمبلغ 109,106 ريال عماني (89,819 ريال عماني سنويًا) ، على حساب حدود الاستخدام بشكل رئيسي لتعزيز أنشطة شركة المجموعة.

Handwritten signature

** حقوق الأقلية تمثل ربح /خسارة ليست منسوبة إلى مساهمي شركة الغاز الوطنية.

تعمل الشركة على إنهاء التوثيق لسحب استثمار 60% من حصتها في الشركة الهندية التابعة لها (NGC Energy India Pvt. Ltd)، وذلك بمبلغ قدره 3,500,000 دولار أمريكي (1,347,500 ريال عماني) علاوة على إجمالي استثماراتها في الشركة التابعة. من المتوقع أن تكتمل عملية نقل الأسهم في غضون 2-3 أشهر القادمة، سيتم الإفصاح بالأرباح بمجرد تنفيذ الاتفاقيات النهائية من قبل الطرفين.

تم إعادة تجميع أرقام السنة السابقة حسب المجموعات الحالية.

ع/ شركة الغاز الوطنية ش م ع ع



نالين تشندنا
الرئيس التنفيذي

